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Protokół 15/21 
z posiedzenia Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 

w dniu 26 stycznia 2021 roku 
    
Na ogólną liczbę 10 członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 10. Na sali 
konferencyjnej obecnych było 7 radnych (lista obecności w załączeniu), natomiast 
radni: Edyta Śledziewska, Tadeusz Kowalewski i Zbigniew Prosiński przedstawili 
opinie i uwagi do proponowanych w porządku posiedzenia punktów drogą  mailową, 
na co zezwala art.15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r.  o szczególnych rozwiązaniach 
związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych 
chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych 
ustaw. 

Obrady otworzył  Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski, zapoznając się 
z listą obecności stwierdził prawomocność posiedzenia i powitał zebranych. Stwierdził, 
że radni otrzymali proponowany porządek posiedzenia i zwrócił uwagę, że w punkcie 
3. „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok 
w działach merytorycznie podległych Komisji- druk nr 553, 553A będzie 
autopoprawka. 

Komisja nie zgłosiła więcej uwag i w wyniku głosownia 7 głosami za, przy braku głosów 
przeciw i  wstrzymujących przyjęła następujący porządek dzienny: 

1. Przyjęcie protokołu nr 14/20 z dnia 29 grudnia 2020 roku. 

2. Informacja o wykonaniu planu finansowego rachunku dochodów środków  

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 – druk nr 548 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok 

w działach merytorycznie podległych Komisji- druk nr 553,553A z autopoprawką 

4. Analiza  i przyjęcie Planu Pracy Komisji na 2021 rok oraz zgłoszenie propozycji 

tematów do Planu Pracy Rady Miejskiej na 2021 rok. 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za rok 2020. 

6. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Ad.1 

Przyjęcie protokołu nr 14/20 z dnia 29 grudnia 2020 roku. 

Komisja nie zgłosiła uwag i przyjęła  protokół nr 14/20 z dnia 29 grudnia 2020 roku. 

 

Ad.2 

Informacja o wykonaniu planu finansowego rachunku dochodów środków  

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 – druk nr 548 

Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta przedstawiła informację o wykonaniu planu 

finansowego rachunku dochodów środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19, 

zgodnie z  drukiem nr 548, w załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił o pytania. 
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Komisja nie zgłosiła pytań. 

Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku  głosów przeciw  

i wstrzymujących  przyjęła informację o wykonaniu planu finansowego rachunku 

dochodów środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19.   

Ad 3.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok w 

działach merytorycznie podległych Komisji- druk nr 553,553A z autopoprawką. 

 

Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta przedstawiła wniosek w sprawie zmian  

w budżecie miasta na rok 2021 w działach merytorycznie podległych Komisji, zgodnie 

z drukiem druk nr 553,553A, w załączeniu do protokołu. Stwierdziła, że w 

autopoprawce nie ma zmian dotyczących działów merytorycznie podległych Komisji. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  poprosił o wyjaśnienie dotyczące 

kwoty 24.000 zł dla placówki „Dom nad Narwią”. 

Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta wyjaśniła, że w momencie uchwalania 

budżetu, plan finansowy miała na dotychczasową placówkę. Ponieważ ma dwie, więc 

te środki, które otrzymała w planie finansowym i dochody i wydatki, podzieliła i prosi  

o rozdzielenie na dwie placówki.  

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  poprosił o wyjaśnienie czy te 

projekty, które Pani Skarbnik wymieniła kończą się w tym roku czy jeszcze długo 

trwają. 

Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta wyjaśniła, że większość z nich będzie się 

kończyła w tym roku. 

Więcej pytań Komisja nie zgłosiła. 

Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy 1  głosie przeciw i 1 wstrzymującym 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 

rok w działach merytorycznie podległych Komisji. 

Ad.4 

Analiza  i przyjęcie Planu Pracy Komisji na 2021 rok oraz zgłoszenie propozycji 

tematów do Planu Pracy Rady Miejskiej na 2021 rok. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  zwrócił uwagę, że sesje są w tej 

chwili tak konstruowane, żeby trwały jak najkrócej ze względu na sytuację 

epidemiologiczną i myśli, że dzisiaj mogą tylko przyjąć plan Komisji, jeśli ktoś z Panów 

radnych będzie chciał coś przenieść, żeby to było na sesji, to prosi o propozycję i będą 

to  wtedy przekazywać dalej, będą wprowadzać te sprawy. Zaprosił również Państwa 

Naczelników po to, żeby ewentualnie swoje uwagi, jeśli mają, wnieśli. Następnie 

poprosił radnych o uwagi do proponowanego planu. 

Radny Artur Nadolny przestawił propozycje radnego  Tadeusza Kowalewskiego  

dotyczącą wprowadzenia do planu pracy Komisji punktów: 
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1. Analiza możliwości powstania Centrum Usług Społecznych w Łomży zgodnie z 

Ustawą z dnia 19 lipca 2019r.o realizowaniu usług społecznych przez centrum usług 

społecznych(Dz.U. 2019 poz. 1818) 

2. Przedstawienie informacji o funkcjonowania "Hospicjum" p.w. Św. Ducha Dom 

Opieki Hospicyjnej (I kwartał). 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydent Miasta odnosząc się do punktu 

pierwszego związanego z utworzeniem na ternie naszego miasta Centrum Usług 

Społecznych zwrócił uwagę, że już w poprzednim roku niejednokrotnie na tej Komisji, 

jak również przy okazji różnych innych spotkań informował, że zamierzamy podjąć 

działania w zakresie utworzenia takiego centrum, przy czym, co też jest istotne  

w zeszłym roku był program pilotażowy, prowadzony przez Ministerstwo Rodziny, 

gdzie było 100 % finansowania zadań związanych z funkcjonowaniem centrum usług 

społecznych. W tym roku też będzie nabór wniosków w tym zakresie, planujemy jako 

miasto złożyć wniosek i sam fakt otrzymania tego dofinansowania będzie miał związek 

z tym, że konieczne będzie podjęcie uchwały w zakresie utworzenia Centrum Usług 

Społecznych, czy też przemianowania Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Centrum Usług Społecznych, bo w tym zakresie można podjąć dwa rodzaje działań, 

czyli przekształcenia MOPS albo utworzenie całkiem nowej, odrębnej jednostki, która 

będzie się nazywała Centrum Usług Społecznych. Odnosząc się do kwestii 

„Hospicjum” stwierdził, że to nie jest nasza jednostka. Jedyne co możemy sprawdzić, 

to zasadność wydatkowania dotacji, które „Hospicjum” otrzymało w latach 

poprzednich. Tu nie ma podległości organizacyjnej, jeśli chodzi o miasto Łomża  

i „Hospicjum”. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski odnosząc się do Centrum Usług 

Społecznych   zapytał czy pan Prezydent uważa, że powinni to wprowadzić. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydent Miasta stwierdził, że jest to decyzja 

Państwa Radnych, natomiast może tylko powiedzieć jakie mamy zamiary i jakie 

działania zamierzamy podjąć. Dodał, że konsekwencją naszych działań będzie to,  

że taki punkt będzie musiał znaleźć się na obradach szanownej Komisji, natomiast to 

już uznanie Państwa radnych czy zostanie to wprowadzone czy nie. Może powiedzieć, 

że jako Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedzialny za „daną działkę” będzie 

wnioskował, żeby  w trakcie roku taki punkt znalazł się, natomiast w chwili obecnej 

trudno mówić w jakim okresie czasu.   

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zapytał czy dobrze by było, żeby 

to w II lub II kwartale wprowadzić. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydent Miasta stwierdził, że na stronie 

Ministerstwa Rozwoju Regionalnego, które będzie odpowiedzialne za ogłoszenia 

naboru w zakresie utworzenia Centrum Usług Społecznych w harmonogramie naboru 

jest wskazane, że taki nabór będzie miał miejsce w I kwartale. W I kwartale zostały  2 

miesiące, myśli , że możemy w marcu, kwietniu, jeżeli nic w temacie by się nie działo, 

to można przesunąć. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zaproponował, żeby ten punkt, 

tak jak Pan Prezydent wspomniał, że taka jest sytuacja, wprowadzić w drugim 

kwartale, jeśli wydarzy się nieprzewidziana sytuacja, to ten punkt przeniosą. 
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Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydent Miasta stwierdził, że na stronie 

internetowej ministerstwa jest tylko informacja, że taki nabór będzie miał miejsce w I 

kwartale, natomiast co istotne nie ma regulaminu naboru, który tak naprawdę 

ukierunkuje nas w jakim zakresie będziemy chcieli, żeby to Centrum Usług 

Społecznych funkcjonowało. Oczywiście Centrum Usług Społecznych wiąże się  

z reorganizacją zadań z zakresu pomocy społecznej, jednakże dziś jest za wcześnie, 

żeby mówić jakie zmiany i jak to będzie w naszym mieście wyglądało. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że to jest kwestia 

analizy możliwości, więc wprowadzą to w II kwartale z możliwością przesunięcia. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że przepisy prawa 

pozwalają nam na to, żeby w każdym momencie decyzją radnych takie centrum 

zostało utworzone. 

Radny Artur Nadolny zwrócił uwagę, że ten punkt można trochę zmienić, bo rozumie , 

że Pan Prezydent już się orientował czy można, czy nie można. 

Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta stwierdziła, że jest ustawa. Ustawodawca 

wprowadził specjalny przepis prawa, który jakby zachęca samorządy do tworzenia 

takich centrów usług wspólnych. Takie centrum usług wspólnych jest „bardzo fajne”  

z punktu widzenia mieszkańca, dlatego, że generalnie ideą jest to, że przychodzi 

mieszkaniec w jedno miejsce, gdzie jest kompleksowo obsłużony, czyli na wejściu jest 

klasyfikacja takiego człowieka, jakiej pomocy może mu takie centrum udzielić, jakiej 

pomocy on potrzebuje i wszystko co jest w zakresie pomocy społecznej i co jest 

związane z usługami  społecznymi, to w tym centrum byłoby w jednym miejscu, nie 

musiałby taki człowiek „biegać” od jednej placówki do drugiej. 

Radny Artur Nadolny zapytał Prezydenta czy mamy możliwość utworzenia takiego 

centrum. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydent Miasta stwierdził, że mamy. 

Radny Artur Nadolny  stwierdził, że inaczej trzeba by było nazwać ten punkt. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydent Miasta stwierdził, że nie widzi 
problemu, na etapie gdy będziemy wnioskowali do Ministerstwa o utworzenie, żeby 
taki punkt się znalazł.  

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zaproponował, żeby zamiast 
analizy była informacja o powstaniu  czy możliwości. 

Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta stwierdziła, że  ustawodawca mało tego, że 
wprowadził przepis umożliwiający  samorządom tworzenie centrum usług wspólnych 
to  jeszcze przeznaczył pieniądze na to, żeby pomóc takie centra usług społecznych 
utworzyć i te pieniądze będzie można przeznaczyć na jakieś przystosowanie 
budynków do tych celów, na organizację różnych zajęć itd.  

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydent Miasta wyjaśnił, że generalnie 
będziemy chcieli, w ramach wniosku, który będziemy składali, będziemy starali się 
miejsce,  które jest przeznaczone pod seniorów, czyli na ulicy Skłodowskiej 
dostosować na potrzeby seniorów, a zobaczymy  jeszcze jakiego rodzaju dodatkowe 
działania będziemy mogli zawnioskować w taki sposób, żeby te zadania, które będą 
wykonywane przez centra usług  społecznych jak najbardziej odpowiadały 
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oczekiwaniem naszych mieszkańców. Stwierdził, że tak powiedziała Pani Skarbnik 
dwa dni temu pojawiła się ustawa z inicjatywy Prezydenta RP i są dwa rodzaje działań. 
Może być utworzone centrum usług społecznych dla jednej gminy, jak również dla kilku 
samorządów. Na dzień dzisiejszy widzi taką możliwość, żebyśmy utworzyli centrum 
usług społecznych w ramach reorganizacji Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
i innych instytucji z zakresu pomocy społecznej, ale na to przyjdzie jeszcze stosowny 
czas. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że jeśli  Państwo radni 
się zgodzą, to proponuje, żeby była to informacja o możliwości utworzenia Centrum 
Usług Społecznych w Łomży w II kwartale  i drugi punkt, placówka „Hospicjum” nie jest 
nasza, ale dotujemy tę placówkę środkami. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydent Miasta stwierdził, że w latach 
poprzednich miasto Łomża przeznaczało dotację na rzecz „Hospicjum”. Ta dotacja 
była w ramach konkursu zdrowia, więc można to ująć w zakresie wykorzystania 
środków z konkursu czy coś takiego. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że radni, którzy byli 
wcześniej pamiętają, że wokół tego było dużo zamieszania i Pani Prezes przychodziła 
na sesję, wnioskowano o środki dla „Hospicjum” itd., jeśli my taką informację 
pozyskamy, to będziemy wiedzieli wszystko. 

Radny Mariusz Tarka stwierdził, że chciałby zapytać odnośnie tego „Hospicjum”, bo 
jeżeli my to dotujemy rocznie a z listu, który otrzymali, wynika, że jest miejsc na 7 osób, 
a takie środki jak tam są dotowane, to praktycznie by zaspokoiły, żeby tych 
pensjonariuszy było przyjemniej 50. Jest miejsc na 7 osób, a utrzymywanych ostatnio 
było 3.  

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił, żeby nie rozwijać 
tematu „Hospicjum” w tej chwili. Widać, że jest potrzeba wprowadzenia tego punktu, 
tylko nazwaliby to informacją o wykorzystaniu środków z dotacji miejskiej na 
funkcjonowanie „Hospicjum”, czy ktoś z Państwa radnych ma inną propozycję. 

Radny Andrzej Podsiadło poprosił o informację kto jest uprawniony do kontrolowania. 

Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta wyjaśniła, że w ramach przyznanej dotacji 
miasto nawet ma obowiązek kontrolowania, ale tylko w zakresie wydatkowania 
środków przyznanej z budżetu miasta, a generalnie uprawnienia ma Krajowa 
Administracja Skarbowa i Narodowy Fundusz Zdrowia w zakresie swoich środków. 

Radny Andrzej Podsiadło stwierdził, że jeżeli my nie mamy uprawnień bezpośrednich 
kontrolujących, to powinniśmy to zgłosić do jednostki, która ma takie uprawnienia. 

Radny Jan Olszewski stwierdził, że jeżeli jednostka taka jak „Hospicjum” zwraca się 
do Urzędu Miasta o określoną dotację, to powinna być uzasadnione na co ta dotacja 
ma być przeznaczona, jeżeli my dajemy, zgadzamy się, że rzeczywiście jesteśmy  
w stanie dofinansować, to później po wykonaniu tego zadania mamy prawo jakby 
przyjrzeć się rozliczeniu, czy te środki zostały wykorzystane na ten cel, o który 
występowało „Hospicjum”. Inne sprawy to nie jest nasza kompetencja. My możemy 
tylko swoje środki kontrolować czy zgodnie z wystąpieniem przedstawicieli 
„Hospicjum” one zostały wykorzystane prawidłowo. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zaproponował przejęcie w I 
kwartale informacji o wykorzystaniu środków z dotacji miejskiej przyznanej na 
funkcjonowanie „Hospicjum” p.w. Św. Ducha Dom Opieki Hospicyjnej.  
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Radny Jan Olszewski zwrócił uwagę, że dopiero w IV kwartale przewidziana jest 
debata o stanie sportu łomżyńskiego i stwierdził, że to jest za późny termin, bo na 
początku roku powinniśmy dyskutować jaka jest sytuacja łomżyńskiego sportu i te 
środki, które będą rozdysponowywane, znając sytuację naszego sportu, czy będą 
odpowiednio skierowane, bo z zasadzie w IV kwartale, to co my możemy ocenić. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski wyjaśnił, że debata o sporcie 
zwykle była na początku września i na tej sali co roku spotykało się ponad 20-30 osób. 
Nie odbyła się w tym roku z jasnych względów i nie wiadomo też czy się odbędzie w 
następnym roku. Chodzi o to, że po całym roku pracy, po wszystkich startach 
zawodników robimy debatę przed ustanowieniem kolejnego regulaminu i to się tak 
utarło. To był taki pomysł na to, żeby to raz do roku zrobić i właśnie to odbywało się 
we wrześniu, już praktycznie po zakończeniu sezonu. Podkreślił, że mogą to zmienić, 
ale muszą poczekać jaka będzie sytuacja pandemiczna, bo jeśli będzie taka, jak jest 
dzisiaj, to ta debata się nie odbędzie.  Mogą jak najbardziej przesunąć, tylko nie 
chciałby teraz wskazywać w jakim terminie. Temat jest elastyczny i mogą tą sprawę w 
innym terminie zrobić. 

Radny Jan Olszewski stwierdził, że nasuwa mu się pytanie, odbywała się debata i co 
z tej debaty wynikało. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  stwierdził, że na takich debatach 
atmosfera jest gorąca, nie chciałby w tej chwili o tym mówić. Stwierdził, że jeśli można 
to niech to tak zostanie, bo nie wie jaka będzie sytuacja. Teraz nie mogą zrobić, muszą 
ją zrobić w czasie, kiedy ta sytuacja pandemiczna się unormuje. Nie chce jej w tej 
chwili wkładać do I  kwartału, z tego względu, że ona się w tym I kwartale na pewno 
nie odbędzie, dlatego jest w IV kwartale, jeśli sytuacja się poprawi, a jeśli nie, to jej nie 
będzie. Zawsze można to zmienić na inny termin. 

Radny Jan Olszewski stwierdził, że zawsze uważa, że początek roku jest dobrym 
okresem kiedy możemy się przyjrzeć jaki jest stan łomżyńskiego  sportu, jakie środki 
będą kierowane, czy  jest zasadne kierowanie do tych, czy innych dyscyplin sportu 
tych środków. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  wyjaśnił, że do 15 grudnia, do 
końca roku Pan Prezydent przyznał stypendia dla najlepszych sportowców, one są już 
przyznane i to będzie taka informacja dla Rady, za chwileczkę będą laury sportowe 
przyznane, także też będzie taka informacja, bo to się wszystko odbywa z końcem 
roku. Do 15 grudnia są wnioski składane na stypendium sportowe i już są przyznane, 
natomiast do 15 stycznia laury sportowe, za chwilę Rada Sportu je zaopiniuje i prześle 
do Prezydenta, do ewentualnego rozparzenia. To się wszystko odbywa na przełomie 
grudnia  i stycznia. Stwierdził, że mogą zmienić na I kwartał, ale jak zmienią na I 
kwartał, to się nie odbędzie, dlatego jeśli jest w IV kwartale, a będzie taka potrzeba 
zmiany, to zmienią. Dzisiaj obiecuje, na wniosek radnego zrobią to w innym terminie. 
Stwierdził, że w I kwartale nie zwoła debaty, dlatego jeśli Pan radny się upiera i radni 
zagłosują to zrobią, jeśli nie, to poprosił, żeby zostawić to tak jak jest, nie wnioskować 
o to, żeby to przesunąć. Będą tak robić, że wszystko będzie dobrze, bo w I kwartale 
jest to niemożliwe. 

Radny Jan Olszewski stwierdził, że przyjmuje zapewnienie Pana Przewodniczącego 
jako pozytywne. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  stwierdził, że zawsze to 
zwoływał i zwoła to w czasie odpowiednim, że wszyscy będą zadowoleni. Zwracając 
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się do naczelników stwierdził, że też wprowadzali swoje punkty i poprosił o wypowiedź 
Pana Dyrektora MOPS. 

Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS  stwierdził, że już w tamtym roku zgłaszał 
takie dwa tematy, które powinny być w planie pracy Komisji jak i na sesji: 
Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 r oraz 
przewidywane potrzeby związane z realizacją zadań. Temat ten wynika bezpośrednio 
z ustawy, w której jest zapis, że Prezydent przedstawia sprawozdanie Radzie Miejskiej. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  zapytał czy Pan Dyrektor 
wnioskuje o wprowadzenie. 

Pan Wiesław Jagielak  stwierdził, że tak i ma jeszcze drugi punkt „Sprawozdanie za 
2020 r. z realizacji strategii rozwiązywania problemów społecznych na terenie miasta  
za lata 2016-2021”. To też wynika z ustawy. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  stwierdził, że myśli, że Panowie 
radni przyjmują, to co Pan Dyrektor przedstawił. Stwierdził, że jeśli chodzi o analizę  
i przyjęcie planu pracy Komisji oraz zgłoszenia propozycji tematów na sesję, to na 
sesję są wszystkie tematy, które w proponowanym planie pracy zaznaczone są 
wytłuszczoną czcionką. Następnie poddał pod głosowanie proponowany Plan Pracy 
Komisji na 2021 r. oraz zgłoszone propozycje do Plany Pracy Rady Miejskiej na 2021 
rok wraz ze wprowadzonymi zmianami i dodatkowymi punktami. 

Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku głosów przeciw  
i wstrzymujących, przyjęła Plan Pracy Komisji na 2021 r. i propozycje tematów do 
Plany Pracy Rady Miejskiej na 2021 rok (wyróżnione pogrubioną czcionką). 

I kwartał 
 
1. Analiza przyznanych dotacji klubom sportowym i stowarzyszeniom na 2021 rok  

i mechanizmy ich dotowania. (luty) 

2. Informacja Prezydenta Miasta o działalności Centrum Organizacji Pozarządowych. 

(luty) 

3. Informacja o zgrupowaniach, obozach sportowych organizowanych przez UKS-y, 

kluby sportowe dotowane przez miasto Łomża podczas ferii zimowych  

2020 r.(luty) 

4. Strategia promocji/rozwoju sportu łomżyńskiego – ustalenie celów/głównych 

założeń dokumentu, harmonogramu oraz zakresu prac, zespołu tworzącego oraz 

monitorującego dokument.(luty) 

5. Analiza organizacji i  finansowania Noclegowni i Ogrzewalni w Łomży. (luty) 

6. Ocena realizacji Łomżyńskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Patologii Społecznej za 2020 rok. (marzec) 

7. Sprawozdanie z zakresu realizacji zadań pomocy społecznej za 2020 r. Ocena 

funkcjonowania Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2020 r. (marzec) 

8. Ocena funkcjonowania Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Łomży za 

2020 r. (marzec) 

9. Ocena funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej za 2020 r.  (marzec) 

10. Diagnoza problemów uzależnień i innych zagrożeń społecznych Miasta Łomża. 

(marzec) 
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11. Sprawozdanie z działalności LOT Ziemia Łomżyńska za 2020 rok oraz plany               
i zamierzenia na 2021 rok wraz z informacją na temat współpracy Miasta z 
LOT Ziemia Łomżyńska w zakresie promocji turystycznej. (marzec) 

12.  Informacja o wykorzystaniu środków z dotacji miejskiej przyznanej na 
funkcjonowanie „Hospicjum” p.w. Św. Ducha Dom Opieki Hospicyjnej. 

13. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 r oraz 
przewidywane potrzeby związane z realizacją zadań.(marzec) 

 
II kwartał 
 
1. Informacja o aktualnej sytuacji na rynku pracy w mieście oraz działaniach 

podejmowanych przez miasto i Urząd Pracy w zakresie przeciwdziałania 

bezrobociu. Bezrobocie wśród osób młodych i osób niepełnosprawnych na 

terenie miasta. (kwiecień) 

2. Informacja o stanie sanitarnym miasta. (kwiecień). 

3. Zaopiniowanie sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy 
Miasta Łomży z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie za 2020 rok. (kwiecień) 

4. Wyrażenie opinii na temat zasadności/potrzeby powstania w Łomży społecznej 
Rady ds. Turystyki (kwiecień) 

5. Zaopiniowanie  projektu uchwały o wykazie kąpielisk (kwiecień). 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały o sezonie kąpielowym (kwiecień). 
7. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji 

społecznej i demograficznej. (kwiecień) 
8. Analiza zawartych umów najmu, użyczenia i pozyskiwanych dochodach  

w 2020 r. w obiektach zarządzanych przez MOSiR. (kwiecień) 
9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia dyżurów aptek w 

mieście Łomża w II półroczu  2021 roku. (maj) 
10.  Informacja na temat funkcjonowania Środowiskowego Domu Samopomocy. 

(maj) 
11. Ocena stanu technicznego i bezpieczeństwa majątku zarządzanego przez MOSiR. 

(maj). 
12. Informacja dotycząca stowarzyszeń, klubów sportowych (sekcje sportowe, ilość 

zawodników, instruktorzy, trenerzy, osiągnięte sukcesy, turnieje ogólnopolskie, 
międzynarodowe, ligi międzywojewódzkie). (maj)  

13. Informacja Prezydenta Miasta z przygotowania do obchodów Dni Łomży. (maj) 
14. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 

i przechowywania statków oraz innych obiektów pływających z obszarów wodnych 
na terenie miasta Łomży. (maj) 

15. Informacja o przygotowaniu obiektów sportowych i rekreacyjnych do remontów 
podczas wakacji. (czerwiec) 

16. Informacja o funkcjonowaniu żłobków i przedszkoli z uwzględnieniem prognoz 

demograficznych. (czerwiec) 

17. Informacja o stanie przygotowań do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

(czerwiec) 

18. Informacja dot. zabezpieczenia różnych form wypoczynku oraz dożywiania dzieci  

i  młodzieży z rodzin ubogich w okresie wakacji. (czerwiec) 

19. Informacja o przygotowaniu klubów sportowych i stowarzyszeń turystycznych 



9 
 

dotowanych przez miasto Łomża do obozów i zgrupowań wakacyjnych. (czerwiec) 
20. Informacja o możliwości utworzenia Centrum Usług Społecznych w Łomży zgodnie 

z ustawą z dnia 19 lipca 2019 r. o realizowaniu usług społecznych przez centrum 
usług społecznych. 

21. Sprawozdanie za 2020 r. z realizacji strategii rozwiązywania problemów 
społecznych na terenie miasta  za lata 2016-2021.(czerwiec) 

 
 

III kwartał 
 

1. Informacja o organizacji i przebiegu imprez sportowych, rekreacyjnych  

i turystycznych w mieście Łomża w I półroczu 2021 r. (lipiec) 

2. Informacja o przygotowaniu obiektów sportowych i rekreacyjnych do nowego 

sezonu. (lipiec) 

3. Informacja na temat funkcjonowania Centrum Pieczy Zastępczej w Łomży za 2020 

rok. (sierpień) 

4. Informacja dotycząca przestrzegania ustawy o wychowaniu w trzeźwości. Analiza 

kontroli przeprowadzonych przez Miejską Komisję ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w I półroczu 2021 roku. (sierpień) 

5. Ocena realizacji Miejskiego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych za 2021 rok. (sierpień) 

6. Ocena realizacji budżetu miasta za I półrocze 2021 roku. (wrzesień) 

7. Sprawozdanie z realizacji strategii promocji w zakresie kierunków rozwoju sportu i 

turystyki. (wrzesień) 

 

IV kwartał 
 
1. Informacja Prezydenta Miasta o stanie organizacyjnym i finansowym MOSiR. 

(październik) 

2. Debata o stanie sportu łomżyńskiego. Spotkanie z przedstawicielami klubów 

sportowych. (październik) 

3. Informacja na temat mieszkalnictwa socjalnego -  stan aktualny  
i perspektywy, budowa budynku komunalnego. (październik) 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu 
Współpracy Miasta Łomży z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami,  
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie na 2022 rok. (październik) 

5. Informacja na temat pracy Ośrodka Interwencji Kryzysowej w Łomży. (listopad) 

6. Analiza projektu budżetu miasta na 2022 rok. (listopad) 
7. Informacja na temat funkcjonowania noclegowni dla bezdomnych w okresie 

zimowym. (listopad) 
8. Informacja dotycząca form pomocy świątecznej dla dzieci z rodzin ubogich. 

(listopad) 

9. Całościowe podsumowanie realizacji pięcioletniego projektu ,,Domek Pastora- 

Centrum aktywności turystycznej i kulturalnej” oraz przedstawienie propozycji 

funkcjonowania obiektu w dalszej perspektywie czasowej. (listopad) 
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10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia dyżurów aptek  

w mieście Łomża w I półroczu  2022 roku. (grudzień) 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Łomżyńskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Innych 

Uzależnień na 2022 rok . (grudzień) 

 

 

Ad.5 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za rok 2020. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił o uwagi do 

sprawozdania z działalności Komisji za rok 2020. 

Komisja nie zgłosiła uwag. 

Komisja w wyniku głosowania 9 głosami za, przy braku głosów przeciw   

i wstrzymujących przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2020. 

Ad.6 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radny Stanisław Oszkinis poinformował, że pacjent jednego z domów pomocy 

społecznej trafił do szpitala na oddział wewnętrzny, po wypisaniu tego pacjenta, trafił 

on ponownie do domu pomocy społecznej, gdzie się okazało, że jest zarażony 

koronawirusem. Zaraził  wszystkie osoby i personel, z powrotem trafił do szpitala gdzie 

zmarł. W tej chwili 2 pacjentów z tego domu jest w szpitalu w poważnym stanie. 

Podkreślił, że jest to drugi przypadek, kiedy po leczeniu w szpitalu pacjent zostaje 

wypisany ze szpitala bez jakiejkolwiek kontroli, bez stwierdzenia, że jest „ujemny”. 

Dom jest w bardzo trudnej sytuacji. Myśli o pacjentach naszych domów pomocy 

społecznej. Jest pełen obaw czy z naszych domów pomocy społecznej jakiś pacjent 

nie przyniesie tego do domu pomocy społecznej i będzie tragedia. Nie wie czy 

interweniować u Pana Wojewody, który by zmienił procedury wypisywania pacjentów, 

czy u Marszalka. Może coś wspólnie zaradzą. Podkreślił, że chodzi o to, żeby 

procedury wypisywania pacjentów zostały zmienione. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydent Miasta wyjaśnił, że jeżeli chodzi  

o wypisywanie pacjentów ze szpitala, to my jako samorząd niestety nie mamy na to 

wpływu. Rzecz, którą możemy zrobić, to  jest właściwe zabezpieczenie prowadzonych 

przez miasto domów pomocy społecznej. Prowadzony przez miasto dom pomocy 

społecznej ma wprowadzoną politykę bezpieczeństwa jeśli chodzi o bezpieczeństwo 

pracowników oraz podopiecznych domu pomocy społecznej i na dzień dzisiejszy za 

dużo przypadków tam nie było, jeżeli się pojawiły, to wprowadzenie pewnych środków 

zapobiegało rozprzestrzenieniu się koronawirusa. Podkreślił, że jako samorząd 

niestety nie mamy możliwości oddziaływania na kwestie związane z diagnozowaniem 

chorych na koronawirusa, w tym również chorych czy to z domu pomocy społecznej  

czy innych jednostek, dla których organem prowadzącym nie jest miasto Łomża. Jeżeli 

chodzi o możliwości przekazania środków ochrony osobistej, to takie środki Wojewoda 

przekazał na rzecz miasta, ale w tej chwili trudno mu powiedzieć czy są możliwości 
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formalno-prawne, żeby takie środki na rzecz tego domu pomocy społecznej mogły być 

przekazane, sprawdzą to jutro. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski   zaproponował, żeby się spotkali 

po sesji z Panem Prezydentem, bo Pan Prezydent po sesji będzie miał już jakąś 

wiedzę na ten temat. Nie zostawiają tego, tylko wracają do tematu jutro. Obiecał, że 

jutro sprawę poruszy. Odnosząc się do sprawy „Noclegowni” poinformował, że on, Pan 

radny Podsiadło i Pani radna Śledziewska byli zaproszeni do Pana Kurkowskiego na 

spotkanie z pracownikami. Myśli, że to jest kwestia do szerszej rozmowy. 

Komisja nie zgłosiła więcej spraw i wniosków. 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego Przewodniczący obrad 
zamknął posiedzenie komisji.  

 
        Przewodniczący                                                  

   Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 
 
 
                  Andrzej Wojtkowski                                                          
 

 

Protokołowała:  

Izabela Jankiewicz       

 


